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Zápis z jednání VV ČF dne 15. 2. 2022 – 02/2022 

zahájení – 8:30, Lomnického 1705/5, Praha 4 

 
Přítomní:  Daniel Novák, Petr Musil, Václav Culka, Martin Musil, Michal Peterka (8:37), 

Renáta Typlová, Petr Galasovský, Tomáš Pacák 
 
Omluveni:  Jiří Dufek 

 

Hosté:  Jan Jirovský, Zuzana Svobodová, Jakub Furmánek, Roman Urbář, 
Veronika Jelínková, Zdeněk Mlčoušek  
 

Omluveni: Tomáš Frank 
 
Ověřovatelé: Petr Galasovský, Petr Musil  
 
Zapisovatel:  Veronika Jelínková 

 

Zahájení: 8:35 

Ukončení: 15:30 

 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 01/2022 a programu jednání 02/2022  

2) Kontrola plnění usnesení VV  

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

4) Reprezentace  

5) Vývoj v politických záležitostech 

6) Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží  

7) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2022/2023  

8) Licenční řízení  

9) Mezinárodní záležitosti 

10) Informace ze sekretariátu  

11) Koncepce vzdělávání a mládeže  

12) Zpráva a hodnocení průběhu finanční podpory superligovým oddílům v oblasti propagace                 

a komunikace v rámci projektu LSL a návrh na úpravu na další období  

13) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2022/2023  

14) Komplexní program podpory oddílů  

15) Programy podpory  

16) Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

17) Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 2022/2023 

18) Zpráva a hodnocení soutěžního projektu pro 1. ligu žen 21/22 a návrh projektu 1. ligy žen 22/23 

19) Hodnocení zavedených úprav systému přípravy talentované mládeže v roce 2021 

20) Návrh konkrétních opatření SFF 

21) Rozvojový plán 
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Materiály brané na vědomí: 

40) Informace o přípravě SFF 2022  

41) Návrh úprav systému vzdělávání a náplň školení rozhodčích a delegátů  

42) Návrh účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV v 2. polovině aktuální sezóny  

43) Zpráva o průběhu ligových soutěží  

44) Návrh úprav pokynu k řízení regionálních a rozvojových soutěží (včetně nastavení soutěží 

mládeže)  

45) Návrh postupu v oblasti sportovně technického vybavení  

46) Zpráva o průběhu projektu a divácké návštěvnosti Livesport Superligy, Extraligy žen, 1. ligy mužů 

a 1. ligy žen v sezóně 2021/2022  

47) Stanovení povinnosti oddílů mít vyškolené rozhodčí pro sezónu 2023/2024  

48) Návrh úprav soutěžních předpisů a směrnic  

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 01/2022 a programu jednání 02/2022 

 

Viz výše  

 

Návrh usnesení č. 01/02/22: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 01/22 

- schvaluje program jednání VV 02/22 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 02/22 P. Galasovského a P. Musila 

 

 

AD 2) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Všechna usnesení byla splněna. 

Usnesení č. 02/02/22: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí.  

KEI – nejednali; 2. 3. plánováno další jednání; úprava a aktualizace rozpočtu. 

KEFAM – 1. 2. a mimořádně 7. 2. obě jednání online; příprava materiálů na VV, reglementy                    

a projekty Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů; pokládka povrchů; SFF;  
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V rámci bodu T. Pacák informoval o jednání s prezidenty superligových týmů (telekonferenčně). 

Prezidenti se dozvěděli detaily soutěžních věcí souvisejících s dohrávkou základní části a možnými 

úpravami nastavení v play off superligy v souvislosti s pandemií. Dále proběhla dlouhá diskuse okolo 

pokládky povrchů v další sezóně včetně nových reglementů a projektů dané soutěže. 

KRO – prezenčně 1. 2.; řešili návrh změn a novou časovou osu (harmonogram) PP3 na sezónu 

2022/2023; zralostní model regionů (představení návrhu, dopadů, cílů); vyhodnocení a současnou 

strukturu Programů podpory č.1 a č.2; změnu termínu a formátu Setkání hejtmanů jednotlivých krajů 

s prezidentem a VV ČF na 25. 2.; další termín jednání KRO 1.4.2022. 

KVM – online 8.2.; obsahem jednání bylo: důležité body z jednání celostátního VV, úkoly                          

z předchozího jednání KVM, materiál Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání 

trenérských licencí – bude předloženo v 03/22, diskuse nad dalšími tématy; vzdělávací materiál 

z kempů talentované mládeže – půjde do oddílů; projekt „Hlavně nezlobte“; diskutovali nad oblastí 

„bílá místa v regionech“; T. Vidlák ukončil činnost nejen v komisi, ale na všech svých postech v ČF. 

Komise bude hledat náhradu. Česká cesta – materiál je v tisku - v rámci Komplexního programu 

podpory (do konce sezóny bude distribuováno do oddílů). 

KRD – online 2.2.; obsahem jednáním byla finalizace materiálu Povinnosti oddílu mít vyškolené 

rozhodčí pro sezónu 2023/2024; zahájení práce na úpravách Koncepce KRD - konkrétně řešena 

témata, která v současném znění chybí a bude třeba je doplnit a rozpracovat; úpravy na listinách 

rozhodčích a na to navazující nastavení principů pro tvorbu nominací v nadstavbové části soutěží – 

upřesnění rozdělení rozhodčích na každé z listin, primární preference pro nominace rozhodčích; 

příprava materiálu, který nastavuje principy možnosti využívání testovacího provozu systému 

videorozhodčího v průběhu nadstavbové části Livesport Superligy - řešeno v jakých situacích bude 

moci být video používáno a kdo a kdy si bude moct využití videa vyžádat; únorový prezenční seminář 

rozhodčích byl změněn na webinář z důvodu aktuálního nastavení karanténních opatření. 

KS – jednali 31.1. prezenčně; projednávali se připomínky k materiálu Návrh systémů celostátních 

ligových a pohárových soutěží 22/23 – z toho plynoucí diskuze nad případným budoucím zavedením 

hracího času 3x15 min v některé z dlouhodobých soutěží; nastavení postupu při rozhodování                

o náhradních termínech neodehraných utkání pro případ, že se oddíly na náhradním termínu 

nedohodnou. Vzhledem ke změně v systému nařizování karantén se KS zabývala nastavením 

pravidel pro odkládání utkání, včetně problematiky hromadných karantén na konci základních částí 

soutěží a blížících se nadstaveb; KS řešila několik prohřešků diváků, hráčů a pořadatelů na utkáních 

všech úrovní soutěží. 

KR – jednali 14. 2.; trenérské nastavení realizačního týmu žen a běžná agenda. 

KŽ – 10.2. prezenčně; setkání s I. Burgrovou (Komise rovných příležitostí při ČOV); Diskuse nad 

materiály KRO - možná náhrada programu  “vznik nových ženských družstev”  
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Usnesení č. 03/02/22: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí ukončení činnosti T. Vidláka v KVM 

 

 

AD 4) Reprezentace 

 

V. Culka za KR informoval členy VV o vývoji řešení trenérského vedení týmu žen. Byla předložena 

písemná Zpráva o průběhu a účasti reprezentace ČR na MS žen 2021 – proběhla diskuse členů 

VV nad danou zprávou. V. Culka požádal, aby písemná Zpráva o průběhu a účasti reprezentace 

ČR na MS mužů 2020 byla předložena na příštím jednání.  

V rámci bodu byla dále předložena aktuálně upravená termínová listina jednotlivých 

reprezentačních celků. 

 

Usnesení č. 04/02/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o trenérském vedení týmu žen 

- schvaluje písemnou Zprávu o průběhu a účasti reprezentace ČR 

na MS žen 2021 

- schvaluje odložení písemné Zprávy o průběhu a účasti 

reprezentace ČR na MS mužů 2020 na další jednání VV 

- schvaluje aktuálně upravenou termínovou listinu reprezentačních 

celků 

 

 

AD 5) Vývoj v politických záležitostech  

 

D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech. Proběhla schůzka D. Nováka s předsedou 

NSA, která měla vyjasnit přístup NSA k přerozdělování státních financí do českého sportu. Aktuálně 

je očekáván dramatický pokles financí ze státního rozpočtu pro celý český sport. Do prvního čtení 

rozpočtu byla pro sport alokována částka 4,6 miliardy Kč, což je o cca 33 % méně než minulý rok. 

Koncem března by mělo být již patrné ve vazbě na schválení státního rozpočtu, jak bude NSA 

nastavovat své programy a parametry k nim. D. Novák dále nastínil složitost nastavení vládní 

agentury a zákonu o sportu  o kterém se aktuálně diskutuje. Proběhla diskuse nad danou 

problematikou. 

D. Novák v rámci bodu informoval o zpracování a odevzdání 4 vyúčtování dotačních titulů za rok 

2021 od NSA k 15. 2. (cca 100 stran podkladů). 

 

Usnesení č. 05/02/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech  
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AD 6) Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží 

 

T. Pacák za KEFAM předložil finální podobu materiálu Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení 

atraktivity elitních soutěží. Detailněji společně s R. Urbářem seznámil členy VV s obsáhlou a složitou 

debatou na komisi nad povinností pokládky povrchů. Sezóna 2022/2023 je nakonec nastavena jako 

přechodná a povinnost 100% pokládky povrchu bez výjimek bude zavedena až od sezóny 

následující. Proběhla diskuse mezi členy VV, zda by se neměla řešit problematika  celkového 

pohledu ve smyslu brandingu haly a prostorů kolem hřiště (rozvěšení bannerů, cizí povrchy, TV 

náčiní a nářadí apod.) a kvalitou prostor, kde se pohybují účastníci utkání (teplota - chlad, nečistoty 

- úklid). Krátce členové VV diskutovali nad Extraligou žen a nastavením obdobných povinností jako 

v Livesport Superlize.  

 

Usnesení č. 06/02/22: VV ČF 

- schvaluje finální podobu materiálu Návrhy konkrétních opatření 

ke zvýšení atraktivity elitních soutěží 

- ukládá zveřejnit na webu ČF 

zodpovídají: T. Pacák  Termín: 07. 03. 2022  

 

 

AD 7) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2022/2023 

 

Z. Mlčoušek za KS předložil po připomínkování oddíly aktualizovaný materiál Návrh termínové 

listiny ligových a pohárových soutěží 2022/2023. V materiálu došlo ke změně termínu Champions 

Cupu 2023 a k tomu navazujícím změnám v Livesport Superlize a Extralize žen. Termínovou 

listinou pro Livesport Superligu se ještě bude zabývat KEFAM i vzhledem k podnětům z jednání 

s prezidenty oddílů superligy. Daniel Novák upozornil, že pro následující ročníky je třeba, aby 

termínová listina reflektovala zamýšlené změny IFF - zavedení ME a úpravu systému CHC. 

 

Usnesení č. 07/02/22: VV ČF 
- bere na vědomí po připomínkování oddíly aktualizovaný materiál 

Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2022/2023 

- ukládá finalizovat materiál 

zodpovídají: J. Dufek  Termín: 07. 03. 2022 

 

 

AD 8) Licenční řízení 

 

Z. Mlčoušek a D. Novák přednesli detaily k finální podobě materiálu Návrh Podmínek pro zisk 

oddílové licence pro licenční řízení 2022/2023 pro Superligu mužů, Extraligu žen a 1. ligu mužů.  

D. Novák zdůraznil, že je nutné poukázat na fakt, že ekonomické ukazatele je potřeba posuzovat 

jako celek. 

Proběhla diskuse na téma rovnocenného přístupu a pohledu na nejvyšší soutěže mužů a žen ve 

formálních nárocích na účastníky soutěže. Členové VV se shodli, že tento přístup a pohled rovnosti 

na Livesport Superligu a Extraligu žen zde je a bude postupně aplikován.  
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Usnesení č. 08/02/22: VV ČF 

- schvaluje finální podobu materiálu Podmínek pro zisk oddílové 

licence pro licenční řízení 2022/2023 pro Superligu mužů, 1. ligu 

mužů a Extraligu žen 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

zodpovídají: Z. Mlčoušek  Termín: 28. 02. 2022 

 

 

AD 9) Mezinárodní záležitosti 

 

D. Novák předložil aktuální informace o mezinárodních záležitostech. Mezinárodní juniorská akce 

v  Kutné Hoře, která byla plánována na začátek února se plánuje přesunout na duben. Proběhla 

telekonference Physical play na úrovni generálních sekretářů z  TOP4. Snaha generálního sekretáře 

IFF, aby GS podpořili výstup pracovní skupiny IFF k Physical play, ve které je za ČF P. Galasovský. 

Tyto závěry byly plně podpořeny na národních úrovních. 

Dále informoval, že je finalizována smlouva k EFT 2022 - 2025 a v nejbližší době by měla být                    

i podepsána. 

 

Usnesení č. 09/02/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o mezinárodních záležitostech 

 

 

AD 10) Informace ze sekretariátu 

 

D. Novák předložil aktuální informace ze sekretariátu. Členové VV byli informováni o aktuální 

epidemické situaci COVID včetně jejího dopadu do nastavení řízení soutěží v závěru aktuální 

sezóny. 

Z. Mlčoušek referoval o startu nadstavbové části celostátních soutěží (výběr soupeřů). Dále 

informoval o TV utkáních Livesport Superligy v nejbližších týdnech. Doplnil informace o přípravě 

vydání Pravidel florbalu edice 2022, která je platná od 1. 7. 2022, kdy se finalizuje překlad, tisk        

a instruktážní videa. 

R. Urbář informoval o plánovaném vyhlášení Florbalista sezóny a dále o posunu ČF v projektu 

Udržitelnost.  

 

Usnesení č. 10/02/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí současnou epidemickou situaci COVID a její 

dopady  

- bere na vědomí informace o startu nadstavbové části soutěže 

- bere na vědomí informace o přípravě vydání nové edice Pravidel 

florbalu 

- bere na vědomí informace o plánovaném vyhlášení Florbalista 

sezóny 

- bere na vědomí informace o posunu ČF v projektu Udržitelnost 
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AD 11) Koncepce vzdělávání a mládeže  

 

R. Typlová za KVM předložila finální podobu materiálu Koncepce vzdělávání a mládeže. Renáta 

Typlová odprezentovala souhrn nejvýznamnějších změn a na toto téma proběhla diskuse.  

Závěrem bodu R. Typlová oznámila rezignaci na člena VV s platností po skončení únorového 

jednání VV. K dané informaci proběhla diskuse. Členové VV poděkovali Renátě Typlové za 

odvedenou práci. 

D. Novák následně představil návrh ke kooptaci člena VV za regiony.  Navrhl ke kooptaci hejtmana 

partnerského kraje Jižní Čechy L. Dolejše, který by vedl oblast mládeže a vzdělávání místo Renáty 

Typlové  od 16.2.2022. 

 

Usnesení č. 11/02/22: VV ČF 

- schvaluje finální podobu materiálu Koncepce vzdělávání                  

a mládeže 

- ukládá zveřejnit na webu ČF 

zodpovídají: D. Novák  Termín: 25. 02.2022 

 

- bere na vědomí rezignaci R. Typlové na člena VV s platností po 

skončení únorového jednání VV 

- schvaluje kooptaci člena VV L. Dolejše za odstupující R. Typlovou 

od 16. 2. 2022 

 

 

AD 12) Zpráva a hodnocení průběhu finanční podpory superligovým oddílům v oblasti 

propagace a komunikace v rámci projektu LSL a návrh na úpravu na další období 

 

T. Pacák za KEFAM předložil Zprávu a hodnocení průběhu finanční podpory superligovým oddílům 

v oblasti propagace a komunikace v rámci projektu LSL a návrh na úpravu na další období. Detaily 

doplnil R. Urbář. 

 

Usnesení č. 12/02/22: VV ČF 

- schvaluje Zprávu a hodnocení průběhu finanční podpory 

superligovým oddílům v oblasti propagace a komunikace v rámci 

projektu LSL a návrh na úpravu na další období 

 

AD 13) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2022/2023 

 

Z. Mlčoušek za KS předložil finální podobu materiálu Návrh systémů celostátních ligových                      

a pohárových soutěží 2022/2023. Členové krátce diskutovali problematiku úpravy hracího času 

utkání na 3 x 15 min.  
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Usnesení č. 13/02/22: VV ČF 

- schvaluje finální podobu materiálu Návrh systémů celostátních 

ligových a pohárových soutěží 2022/2023 

- ukládá zveřejnit na webu ČF 

zodpovídají: J. Dufek  Termín: 07. 03. 2022  

 

 

AD 14) Komplexní program podpory oddílů  

 

P. Musil za KRO předložil materiál Komplexní program podpory oddílů. J. Jirovský doplnil procesní 

detaily. D. Novák upozornil na návaznost na finance ze státního rozpočtu. V případě zásadního 

snížení státní podpory by následovala diskuse o prioritách. 

 

Usnesení č. 14/02/22: VV ČF 

- schvaluje materiál Komplexní program podpory oddílů 

- ukládá zveřejnit na webu ČF a informovat dotčené subjekty 

zodpovídají: P. Musil  Termín: 18. 02. 2022 

 

 

AD 15) Programy podpory 

 

P. Musil za KRO předložil finální podobu materiálu Principy rozdělení finančních prostředků                   

u Projektu systémové podpory mládežnického florbalu v Praze 2023 (Grant MHMP 2023).  

Dále byl členům VV předložen Přehled komplexní struktury programů podpory, jejich hodnocení           

a návrh vývoje mimo Komplexní program.  

 

Usnesení č. 15/02/22: VV ČF 

- schvaluje finální podobu materiálu Principy rozdělení finančních 

prostředků u Projektu systémové podpory mládežnického florbalu 

v Praze 2023 (Grant MHMP 2023) 

- ukládá informovat dotčený region 

zodpovídají : P. Musil  Termín : 25. 02. 2022 

 

- bere na vědomí Přehled komplexní struktury programů podpory, 

jejich hodnocení a návrh vývoje mimo Komplexní program 

- ukládá připomínkovat materiály 

zodpovídají:  všichni předsedové Termín: 07. 03. 2022 
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AD 16) Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

 

T. Pacák za KEFAM předložil Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. 

ligy mužů. Upozornil na několik detailů, které budou předmětem připomínkovacího řízení. Členové  

VV krátce diskutovali nastavení povinného odběru vstupenek SFF samotnými oddíly. 

 

Usnesení č. 16/02/22: VV ČF 

- bere na vědomí Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, 

Extraligy žen a 1. ligy mužů 

- ukládá připomínkovat materiál 

zodpovídají:  všichni předsedové Termín: 07. 03. 2022 

 

 

AD 17) Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 

2022/2023 

 

T. Pacák za KEFAM předložil Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

na sezónu 2022/2023. 

 

Usnesení č. 17/02/22: VV ČF 

- bere na vědomí Návrh znění projektu Livesport Superligy, 

Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 2022/2023 

- ukládá připomínkovat materiál 

zodpovídají: všichni předsedové Termín: 07. 03. 2022 

 

 

AD 18) Zpráva a hodnocení soutěžního projektu pro 1. ligu žen 2021/2022 a návrh projektu 

1. ligy žen 2022/2023 

 

Z. Mlčoušek za KS předložil Zprávu a hodnocení soutěžního projektu pro 1. ligu žen 2021/2022 a 

návrh projektu 1. ligy žen 2022/2023. Krátce komentoval přínosy tohoto projektu a jeho opodstatnění 

do další sezóny. 

 

Usnesení č. 18/02/22: VV ČF 

- bere na vědomí Zprávu a hodnocení soutěžního projektu pro 1. 

ligu žen 2021/2022 a návrh projektu 1. ligy žen 2022/2023 

- ukládá připomínkovat materiál Návrh projektu 1. ligy žen 

2022/2023 

zodpovídají: všichni předsedové Termín: 07. 03. 2022 
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AD 19) Hodnocení zavedených úprav systému přípravy talentované mládeže v roce 2021 

 

R. Typlová za KVM předložila Hodnocení zavedených úprav systému přípravy talentované mládeže 

v roce 2021.  

 

Usnesení č. 19/02/22: VV ČF 

- schvaluje Hodnocení zavedených úprav systému přípravy 

talentované mládeže v roce 2021 

- ukládá předkládat hodnocení zavedených úprav systému 

přípravy talentované mládeže za každý rok dle určené metodiky 

zodpovídají:  předseda KVM  Termín: únor 2023 

 

 

AD 20) Návrh konkrétních opatření SFF 

 

P. Galasovský na základě Usnesení 03/08/21 předložil Návrh konkrétních opatření v oblasti 

rozhodčích vůči SFF. Přednesl technické i legislativní specifika videorozhodčího na vybraných 

halách. Dále Z. Mlčoušek informoval o „trenérské výzvě“. Na dalším jednání VV budou předloženy 

detaily prováděcího předpisu celé úpravy videorozhodčího.  

 

Usnesení č. 20/02/22: VV ČF 

- schvaluje Návrh konkrétních opatření vůči SFF  

- ukládá předložit prováděcí předpis k nastavení testování systému 

videorozhodčího 

zodpovídají:  J. Dufek Termín: 10. 03. 2022 

 

 

AD 21) Rozvojový plán 

 

D. Novák a M. Musil za KŽ na základě Usnesení 15/12/21 předložili úpravu materiálu Rozvojový 

plán.  

 

Usnesení č. 21/02/22: VV ČF 

- schvaluje úpravu materiálu Rozvojový plán 

 

 

Materiály brané na vědomí: 

AD 40) Informace o přípravě SFF 2022 

 

T. Pacák za KEFAM předložil Informace o přípravě SFF 2022. 

 

Usnesení č. 40/02/22: VV ČF 

- bere na vědomí Informace o přípravě SFF 2022  
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AD 41) Návrh úprav systému vzdělávání a náplň školení rozhodčích a delegátů 

 

P. Galasovský za KRD předložil Návrh úprav systému vzdělávání a náplň školení rozhodčích         

a delegátů. 

 

Usnesení č. 41/02/22: VV ČF 

- bere na vědomí Návrh úprav systému vzdělávání a náplň školení 

rozhodčích a delegátů 

 

 

AD 42) Návrh účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV v 2. polovině aktuální sezóny 

 

P. Musil za KRO předložil materiál Návrh účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV v 2. 

polovině aktuální sezóny. 

 

Usnesení č. 42/02/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh účasti členů VV ČF na jednáních 

regionálních VV v 2. polovině aktuální sezóny 

 

 

AD 43) Zpráva o průběhu ligových soutěží 

 

Z. Mlčoušek za KS předložil Zprávu o průběhu ligových soutěží a doplnil ji statistickým přehledem 

odehraných a odložených utkání v posledních týdnech, kdy byly v platnosti upravené karanténní 

opatření. Vzhledem k pozitivnímu vývoji a tlaku na oddíly pro většinu odložených utkání podařilo 

stanovit náhradní termín před koncem základní části. V současné chvíli je možné, že u jednotek 

utkání se náhradní termín nepodaří najít a utkání budou kontumována. 

 

Usnesení č. 43/02/22: VV ČF 

- bere na vědomí Zprávu o průběhu ligových soutěží 

 

 

AD 44) Návrh úprav pokynu k řízení regionálních a rozvojových soutěží (včetně nastavení 

soutěží mládeže) 

 

Z. Mlčoušek za KS předložil materiál Návrh úprav pokynu k řízení regionálních a rozvojových 

soutěží (včetně nastavení soutěží mládeže). 
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Usnesení č. 44/02/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh úprav pokynu k řízení 

regionálních a rozvojových soutěží (včetně nastavení soutěží 

mládeže) 

 

 

AD 45) Návrh postupu v oblasti sportovně technického vybavení 

 

Z. Mlčoušek za KS předložil materiál Návrh postupu v oblasti sportovně technického vybavení. 

 

Usnesení č. 45/02/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh postupu v oblasti sportovně 

technického vybavení 

 

 

AD 46) Zpráva o průběhu projektu a divácké návštěvnosti  Livesport Superligy, Extraligy žen, 

1. ligy mužů a 1. ligy žen v sezóně 2021/2022 

 

T. Pacák za KEFAM nepředložil materiál Zpráva o průběhu projektu a divácké návštěvnosti 

Livesport Superligy, Extraligy žen, 1. ligy mužů a 1. ligy žen v sezóně 2021/2022. Požádal o odklad 

bodu na další jednání VV. 

 

Usnesení č. 46/02/22: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání VV 

 

 

AD 47) Stanovení povinnosti oddílů mít vyškolené rozhodčí pro sezónu 2023/2024 

 

P. Galasovský za KRD předložil materiál Stanovení povinnosti oddílů mít vyškolené rozhodčí pro 

sezónu 2023/2024. 

 

Usnesení č. 47/02/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Stanovení povinnosti oddílů mít 

vyškolené rozhodčí pro sezónu 2023/2024 

 

 

AD 48) Návrh úprav soutěžních předpisů a směrnic 

 

Z. Mlčoušek za KS předložil materiál Návrh úprav soutěžních předpisů a směrnic. 

 

Usnesení č. 48/02/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh úprav soutěžních předpisů               

a směrnic 


